



ACTIVITY: Wave skiing or kayaking

CASE: [GSAF 2011.07.15](#)

DATE: Friday July 15, 2011

LOCATION: The incident took place in the Indian Ocean at Brisants, St. Gilles, Reunion.

NAME: Unknown

BACKGROUND

WEATHER: At 17h00, St. Denis recorded scattered clouds and six-mile visibility. The air temperature was 77°F, dew point 67°F, humidity 65%, sea level pressure 30.07 inches, and wind direction was East at 18.4 mph.

MOON PHASE: Full Moon

TIME: 17h00

NARRATIVE: The shark attacked the hull of the boat, the man managed to push it with his paddle.

INJURY: He was not injured by the shark, but the hull of his craft was bitten.

SPECIES: Not identified.

La Réunion: quatrième attaque de requin de l'année

La Réunion. Selon Zinfos974, vendredi 15 juillet vers 17H00, un requin aurait attaqué un kayakiste au large de la plage des Brisants à Saint-Gilles. C'est la quatrième attaque de requin en 6 mois et toutes du côté de Zoreyland, la zone la plus touristique de l'île ! Le requin a attaqué la coque du bateau, l'homme a réussi à le repousser à l'aide de sa pagaie. Le kayakiste, professionnel de la mer, n'a pas voulu ébruiter cette attaque, qui est survenue le jour de la réouverture des plages de la commune de Saint-Paul dont fait partie la station balnéaire de Saint-Gilles. La baignade et les activités nautiques y étaient interdites de la plage de Boucan Canot à celle des Brisants.

Mais pendant le week-end, l'information a fuité et a tourné dans le milieu surfeur. L'attaque a été confirmée du bout des lèvres par d'autres professionnels de la mer de Saint-Gilles, l'un deux répondra: " Nous ne pouvons rien dire sans l'aval de la hiérarchie."

L'arrêté municipal avait été pris il y a deux semaines au lendemain de l'attaque d'un requin le 6 juillet sur un surfeur sur le spot des Roches Noires à Saint-Gilles.

Déjà le 15 juin, un bodyboarder était décédé sur le spot Ti Boucan à Boucan Canot, mordu à trois reprises probablement par plusieurs requins.

Le 19 février, un touriste marseillais arrivé le matin même sur l'île, avait perdu une jambe suite à une attaque sur le spot du Perroquet à 300 mètres de la plage des Roches Noires de Saint-gilles.

Il y a en moyenne une attaque de requin par an à La Réunion. Au moins 34 attaques ont été recensées depuis 1980 dont 15 mortelles.

Reunion: the fourth shark attack of the year

Reunion. According Zinfos974, Friday, July 15 to 5:00 p.m., a shark attacked a kayak off the beach in Saint-Gilles Brisants. This is the fourth shark attack in six months and all Zoreyland side, the tourist area of the island! The shark attacked the hull of the boat, the man managed to push it with his paddle. The kayaker, professional sea, would not divulge the attack, which occurred on the day of the reopening of the beaches of the town of St. Paul which includes the resort of Saint-Gilles. Swimming and water sports were banned from the beach of Boucan Canot that the breakers.

But during the weekend, the information was leaked and spun in the middle surfer. The attack was confirmed lip service by other professionals of the sea of Saint-Gilles, one of them answered: "We can not say anything without the approval of the hierarchy."

The by-law was taken two weeks ago in the aftermath of the attack of a shark on July 6 on a surfer on the spot of Roches Noires Saint-Gilles.

Already on June 15, a bodyboarder died on the spot Ti Boucan in Boucan Canot, probably bitten three times by several sharks.

February 19, a tourist from Marseilles arrived that morning on the island, had lost a leg following an attack on the spot Parrot 300 meters from the beach of Roches Noires Saint-Gilles.

There are on average a shark attack a year Reunion. At least 34 attacks have been recorded since 1980 including 15 fatal.

SOURCE: Le Post, July 19, 2011, http://www.lepost.fr/article/2011/07/19/2551930_la-reunion-quatrieme-attaque-de-requin-de-l-annee.html

Les requins á La Réunion, Mythes et réalité

Selon Zinfos974, vendredi 15 juillet vers 17H00, un requin aurait attaqué un kayakiste, plus précisément un adepte du waveski, au large de la plage des Brisants à Saint-Gilles. C'est la quatrième attaque de requin en 6 mois et toutes du côté de Zoreyland, la zone la plus touristique de l'île ! Le requin a attaqué la coque du bateau, l'homme a réussi à le repousser à l'aide de sa pagaie. Le kayakiste, professionnel de la mer, n'a pas voulu ébruiter cette attaque, qui est survenue le jour de la réouverture des plages de la commune de Saint-Paul dont fait partie la station balnéaire de Saint-Gilles. La baignade et les activités nautiques y étaient interdites de la plage de Boucan Canot à celle des Brisants.

Mais pendant le week-end, l'information a fuité et a tourné dans le milieu surfeur. L'attaque a été confirmée du bout des lèvres par d'autres professionnels de la mer de Saint-Gilles, l'un deux répondra: " Nous ne pouvons rien dire sans l'aval de la hiérarchie."

L'arrêté municipal avait été pris il y a deux semaines au lendemain de l'attaque d'un requin le 6 juillet sur un surfeur sur le spot des Roches Noires á Saint-Gilles. Déjà le 15 juin, un bodyboarder était décédé sur le spot Ti Boucan á Boucan Canot, mordu á trois reprises probablement par plusieurs requins.

Le 19 février, un touriste marseillais arrivé le matin même sur l'île, avait perdu une jambe suite á une attaque sur le spot du Perroquet á 300 mètres de la plage des Roches Noires de Saint-Gilles. Il y a en moyenne une attaque de requin par an á La Réunion. Au moins 34 attaques ont été recensées depuis 1980 dont 15 mortelles.

The sharks of Reunion, Myth and reality

According Zinfos974, Friday, July 15 to 5:00 p.m., a shark attacked a kayaker, specifically a fan of waveski, off the beach of Saint-Gilles Brisants. This is the fourth shark attack in six months and all on Zoreyland side, the tourist area of the island! The shark attacked the hull of the boat, the man managed to push it with his paddle. The kayaker, professional sea, would not divulging the attack, which occurred on the day of the reopening of the beaches of the town of St. Paul which includes the resort of Saint-Gilles. Swimming and water sports were banned from the beach of Boucan Canot that the breakers.

But during the weekend, the information was leaked and spun in the middle surfer. The attack was confirmed lip service by other professionals of the sea of Saint-Gilles, one of them answered: "We can not say anything without the approval of the hierarchy."

The by-law was taken two weeks ago in the aftermath of the attack of a shark on July 6 on a surfer on the spot of Roches Noires Saint-Gilles.

Already on June 15, a bodyboarder died on the spot Ti Boucan in Boucan Canot, probably bitten three times by several sharks.

February 19, a tourist from Marseilles arrived that morning on the island, had lost a leg following an attack on the spot Parrot 300 meters from the beach of Roches Noires Saint-Gilles. There is an average of a shark attacks a year at Reunion. At least 34 attacks have been recorded since 1980 including 15 fatal.

SOURCE: Zinfos974, <http://feeld.over-blog.com/article-quatrieme-attaque-de-requin-79761121.html>